
Zapisnik četrte seje dijaške skupnosti, 1.3.2018 

 

Dnevni red: 

1. Problem glavnega odmora 

2. Urejenost okolice šole 

3. Drugo 

Seja je potekala 6. šolsko uro v sejni dvorani.  

 

Ad 1:  

Dijakom zaključnih letnikov se zdi odmor za malico prekratek. Mnogi želijo na malico ven, a 
imajo za to premalo časa. Od profesorjev so slišali različne razlage, zakaj se je vodstvo šole 
odločilo skrajšati odmor, a se jim noben ni zdel tehten. Pritožujejo se, da niso bili pravočasno 
uradno obveščeni glede spremembe urnika. 

Pravijo, da je v času malice velikokrat gneča, ker se ne držijo vsi dogovorjenega termina za 
malico, pa tudi zato, ker se veliko dijakov zadržuje v večnamenskem prostoru, če jim odpade 
ura.  

Ker se nekateri dijaki še vedno vrivajo v vrsto za malico, predlagajo postavitev fiksne ograje 
(kovinske konstrukcije) ob mizi za profesorje. 

Mnogim dijakom se zdijo obroki premajhni. 

Od razrednikov in drugih profesorjev so bili obveščeni, česa vse ne smejo početi med 
odmorom za malico, pa se sprašujejo, kaj sploh še lahko počnejo in kje se lahko zadržujejo. 

Ad 2: 

Kot alternativni ukrep predlagajo kidanje snega. Predlagajo tudi, da lahko kot volonterji med 
uro ŠVZ kidajo sneg in s tem prispevajo k bolj urejeni okolici šole. 

Ad 3: 

Ker menijo, da njihove predloge sliši premalo ljudi in da se premalo tistega, na kar so 
opozorili spremeni, želijo, da so o predlogih (tudi preteklih), željah in pripombah dijakov 
obveščeni vsi profesorji. Želijo tudi povratne informacije s strani vodstva šole. 

 

Povzetek zapisnika sestavila mentorica dijaške skupnosti 

Erika Strmečki Kapel 


